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Protokół nr XLVIII 
z sesji Rady Miasta Rybnika z dnia 23 lipca 2014 r. 

 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja Prezydenta o pracach w mieście. 
4. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2014 rok. 
5. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika. 
6. Regulamin ustalający kryteria i tryb przyznawania nagród Prezydenta Miasta i nagród Dyrektora Szkoły 

nauczycielom i dyrektorom placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto Rybnik w ramach 
specjalnego funduszu nagród.  

7. Zmiana uchwały Nr 602/XL/2013 Rady Miasta Rybnika z dnia 27 listopada 2013 r. w sprawie zasad 
bezprzetargowej sprzedaży gminnych lokali mieszkalnych ich najemcom oraz wysokości stawek 
procentowych i warunków udzielania bonifikat. 

8. Zmiana uchwały nr 636/XLI/2013 Rady Miasta Rybnika z dnia 18.12.2013 r. w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki z WFOŚiGW w Katowicach na realizację IV edycji zadania pod nazwą "Program Ograniczenia 
Niskiej Emisji dla Miasta Rybnika". 

9. Utworzenie odrębnych obwodów głosowania w wyborach uzupełniających do Senatu Rzeczypospolitej 
Polskiej zarządzonych na dzień 7 września 2014 roku. 

10. Zmiana Uchwały nr 380/XXVII/2012 Rady Miasta Rybnika z dnia 24 października 2012 roku w sprawie 
podziału Miasta Rybnika na stałe obwody głosowania. 

11. Rozpatrzenie skargi na działalność Prezydenta Miasta Rybnika.  
12. Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
13. Zakończenie sesji. 
 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta o godz. 16:00 otwarł sesję Rady Miasta, powitał 
wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził, że obecnych jest 21 radnych, w związku z czym 
obrady będą prawomocne. 
 
Ewa Ryszka – Zastępca Prezydenta Miasta zaproponowała zmianę porządku poprzez dodanie pkt. „Przyjęcie 
środków Funduszu Spójności na realizację projektu pn. "Opracowanie planu gospodarki niskoemisyjnej dla 
Miasta Rybnika", w ramach konkursu nr 2/POIiŚ/9.3/2013 Działanie 9.3 Termomodernizacja obiektów 
użyteczności publicznej - plany gospodarki niskoemisyjnej”. 
 
O godz. 16:05 przybyła radna Monika Krakowczyk – Piotrowska. 
 
Przystąpiono do głosowania za zmianą porządku obrad: 
/Głosowanie 1/ 
Za – 22 radnych, 
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Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych. 
 
 
W związku z tym porządek obrad przedstawiał się następująco: 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. /Głosowanie 2/ 
3. Informacja Prezydenta o pracach w mieście.  
4. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2014 rok. /Głosowanie 3/ 
5. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika. /Głosowanie 4/ 
6. Regulamin ustalający kryteria i tryb przyznawania nagród Prezydenta Miasta i nagród Dyrektora Szkoły 

nauczycielom i dyrektorom placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto Rybnik w ramach 
specjalnego funduszu nagród. /Głosowanie 5/ 

7. Zmiana uchwały Nr 602/XL/2013 Rady Miasta Rybnika z dnia 27 listopada 2013 r. w sprawie zasad 
bezprzetargowej sprzedaży gminnych lokali mieszkalnych ich najemcom oraz wysokości stawek 
procentowych i warunków udzielania bonifikat. /Głosowanie 6/ 

8. Zmiana uchwały nr 636/XLI/2013 Rady Miasta Rybnika z dnia 18.12.2013 r. w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki z WFOŚiGW w Katowicach na realizację IV edycji zadania pod nazwą "Program Ograniczenia 
Niskiej Emisji dla Miasta Rybnika"./Głosowanie 7/ 

9. Przyjęcie środków Funduszu Spójności na realizację projektu pn. "Opracowanie planu gospodarki 
niskoemisyjnej dla Miasta Rybnika", w ramach konkursu nr 2/POIiŚ/9.3/2013 Działanie 9.3 
Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej - plany gospodarki niskoemisyjnej. /Głosowanie 8/ 

10. Utworzenie odrębnych obwodów głosowania w wyborach uzupełniających do Senatu Rzeczypospolitej 
Polskiej zarządzonych na dzień 7 września 2014 roku. /Głosowanie 9/ 

11. Zmiana Uchwały nr 380/XXVII/2012 Rady Miasta Rybnika z dnia 24 października 2012 roku w sprawie 
podziału Miasta Rybnika na stałe obwody głosowania. /Głosowanie 10/ 

12. Rozpatrzenie skargi na działalność Prezydenta Miasta Rybnika. /Głosowanie 11/ 
13. Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
14. Zakończenie sesji. 
 
 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Protokół z sesji z dnia 25 czerwca br. został przyjęty wraz z uwagą zgłoszoną przez radnego Benedykta 
Kołodziejczyka w głosowaniu: 
/Głosowanie 2/ 
Za – 22 radnych,  
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych. 
 
3.Informacja Prezydenta o pracach w mieście. 
Pani Prezydent poinformowała, że najważniejsze prace prowadzone na rybnickich drogach to: budowa ulicy 
Rudzkiej w dz. Chwałęcice, Tkoczów i Jastrzębskiej oraz skrzyżowania ulic Łony, Gliwicka, Sobieskiego  
oraz Powstańców. W chwili obecnej trwają również przebudowy mostów na ulicach Podmiejskiej, Kotucza  
oraz Stalowej. Na ul. Stalowej i Kotucza płynność ruchu została zapewniona przez wybudowanie dodatkowych 
mostów tymczasowych. Mocno zaangażowane są również prace związane z adaptacją części parku na Campusie 
na park tematyczny. Tradycyjnie lipiec i sierpień przeznaczone są na liczne prace remontowe i inwestycyjne 
prowadzone przede wszystkim w placówkach oświatowych. Powoli kończą się prace związane z budową 
nowego przedszkola w dz. Popielów (w tym roku w przedszkolu zostanie zainaugurowany nowy rok szkolny). 
Wczesną jesienią do dyspozycji uczniów Gimnazjum Sportowego nr 2 zostanie oddana sala gimnastyczna 
budowana tuż obok szkoły. Do końca zmierza również gruntowna przebudowę stadionu lekkoatletycznego, 
który po zakończeniu prac będzie najnowocześniejszym tego typu obiektem w regionie. Zakończyły się już 
najbardziej uciążliwe prace związane z rewitalizacją ulicy Sobieskiego i Powstańców. Pani Prezydent zwróciła 
uwagę, że obok prac prowadzonych przez miasto równolegle prowadzone były prace przez PEC (dotyczące 
ciepłociągu). Prace te były powodem wystąpienia dodatkowych problemów. Od początku czerwca  
tj. od otwarcia kąpieliska Ruda z atrakcji ośrodka skorzystało ponad 81 tyś osób. Dla odwiedzających gości 
uruchomione zostały dodatkowe linie autobusowe. Zostały również udostępnione miejsca parkingowe  
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na Wiśniowcu i miejsca które są tzw. „parkingami koncertowymi”. Jeśli chodzi o sprzedaż nieruchomości  
to w drugim kwartale zamknęła się ona kwotą 1124 tyś zł w sumie sprzedano 16 nieruchomości. Nabyto na 
rzecz miasta nieruchomości na kwotę 47 tyś zł. Ustanowiono służebność dla jednej inwestycji na wartość 100 
zł. Jeśli chodzi o sprzedaż mieszkań ich najemcom w drugim kwartale tego roku zostało zbytych 25 mieszkań 
na kwotę prawie 328 tyś zł. 
 
O godz. 16:20 salę opuścił radny Piotr Kuczera. 
 
 
4. Zmiany w budżecie Miasta Rybnika na 2014 rok. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Monika Krakowczyk – Piotrowska – Radna Miasta Rybnika zapytała czy w związku z tym, że prace 
związane z rewitalizacją się przedłużają przewidziane są dla wykonawców jakieś kary. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta „Kary byłyby do zastosowania gdyby nie został termin 
dochowany, na dzisiaj termin obowiązujący tj. koniec września. Na etapie kiedy prace PEC-u następowały  
w takiej trochę atmosferze, że tak powiem… niechęci ze strony osób, które miały być przyłączone do PEC-u,  
a potem zmieniły zdanie  i te prace się przeciągały to spowodowało, że wiedzieliśmy, że następny wykonawca, 
który wejdzie po PEC-u do roboty na pewno nie zdąży i wtedy przesunęliśmy termin z sierpnia na wrzesień.” 
 
Henryk Cebula – Radny Miasta Rybnika zapytał o punkt dotyczący rozwoju infrastruktury około 
turystycznej na terenie zabytkowej kopalni Ignacy. „W ostatnim wersecie mamy tu taką informację, że wartość 
nakładów finansowych pozostaje na dotychczasowym poziomie do rozstrzygnięcia przetargów w III kwartale 
jaki jest zakres tych robót?” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiedział, że zakres prac obejmuje głównie budynek 
maszyny wyciągowej i budynek stolarni wraz z zagospodarowaniem terenu obok tych budynków. Ponadto 
Kompania Węglowa dokona wyburzenia budynków, w których kiedyś mieściły się korty tenisowe. 
 
Henryk Cebula – Radny Miasta Rybnika podniósł temat oszczędności w związku z budową kanalizacji  
w dz. Niedobczyce (na poziomie prawie 2 mln zł). Wyraził ubolewanie, że pieniądze te zostały przeznaczone 
dla innej dzielnicy, a miał nadzieję, że środki zostaną w dzielnicy i będą przeznaczone np. na naprawę 
krawężnika i wymianę nawierzchni od ul. Orkana do ul. Górnośląskiej, czy też na chodnik i wymianę 
krawężnika od ul. Obrońców Pokoju do ul. Modrzewiowej.  
 
Henryk Ryszka – Radny Miasta Rybnika odniósł się do wypowiedzi radnego Cebuli dot. oszczędności  
w związku z budową kanalizacji w dz. Niedobczyce. Wyraził zadowolenie z budowy kanalizacji jednocześnie 
przedstawił swoje wątpliwości czy firma wykona to za ceną do której się zobowiązała. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: 
 /Głosowanie 3/ 
Za – 21 radnych,  
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych. 
 
5. Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Rybnika. 
 
Bogusław Paszenda – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały. 
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Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: 
/Głosowanie 4/ 
Za – 21 radnych,  
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych. 
 
O godz. 16:35 wrócił radny Piotr Kuczera. 
 
 
6.Regulamin ustalający kryteria i tryb przyznawania nagród Prezydenta Miasta i nagród Dyrektora 
Szkoły nauczycielom i dyrektorom placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto Rybnik w ramach 
specjalnego funduszu nagród.  
 
Ewa Ryszka – Zastępca Prezydenta Miasta omówiła projekt uchwały. 
 
Anna Gruszka – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  poinformowała, że projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika zapytał o występującą w regulaminie definicję słowa 
„przepracował co najmniej trzy lata”. Zapytała czy sformułowanie  „przepracował jest” tożsame z „był 
zatrudniony”  i czy do tego okresu wlicza się np. tzw. urlop dla poratowania zdrowia. 
 
Grzegorz Słodkiewicz – Radca Prawny  odpowiedział, że liczy się staż pracy. 
 
Bronisław Drabiniok – Radny Miasta Rybnika ponownie zapytał czy urlop dla poratowania zdrowia jest 
wliczany do tego okresu. 
 
Grzegorz Słodkiewicz – Radca Prawny potwierdził, że tak. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: 
/Głosowanie 5/ 
Za – 22 radnych, 
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych. 
 
7.Zmiana uchwały Nr 602/XL/2013 Rady Miasta Rybnika z dnia 27 listopada 2013 r. w sprawie zasad 
bezprzetargowej sprzedaży gminnych lokali mieszkalnych ich najemcom oraz wysokości stawek 
procentowych i warunków udzielania bonifikat. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Dariusz Laska – Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej poinformowała, że projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: 
/Głosowanie 6/ 
Za – 22 radnych, 
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych. 
 
8.Zmiana uchwały nr 636/XLI/2013 Rady Miasta Rybnika z dnia 18.12.2013 r. w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki z WFOŚiGW w Katowicach na realizację IV edycji zadania pod nazwą "Program Ograniczenia 
Niskiej Emisji dla Miasta Rybnika". 
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Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Wojciech Piecha – Przewodniczący Komisji Przemysłu Górniczego, Ekologii i Rolnictwa poinformował,  
że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Monika Krakowczyk – Piotrowska – Radna Miasta Rybnika”  „W jaki sposób jest ten kredyt uruchamiany? 
Czy to jest w momencie kiedy ktoś aplikuje o to dofinansowanie to wtedy dla tej osoby ta porcja kredytu jest 
uruchamiana? Czy to jest po prostu uruchamiane w momencie kiedy miasto składa wniosek?” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Procedura dot. zabudowy solarów jest taka, że jest lista 
zgłoszonych osób jest tzw. pośrednik w tym przypadku nazywa się operatorem i ten dokonuje oceny 
możliwości zabudowy solarów przedstawia listę firm, które tego typu instalacje wykonują. Podpisuje się umowę 
wykonuje się tą instalację płaci się z naszej kasy tą kwotę dofinansowania wynoszącą 7,5 tyś albo 50% kosztów, 
a drugą część czyli powiedzmy idąc po maksimum drugie 7,5 tyś zł to jest wkład własny tego człowieka  
i tym zamyka się całe finansowanie tej instalacji(…) Najczęściej te 7,5 tyś ludzie pokrywali właśnie przy 
pomocy środków z Narodowego Funduszu.” 
 
Monika Krakowczyk – Piotrowska – Radna Miasta Rybnika: „Interesowałoby mnie to bardziej z punktu 
widzenia budżetu miasta, kiedy to jest obciążenie tym kredytem bo zaciągamy kredyt - tak? Kiedy? W którym 
momencie? Jak to… no właśnie jak to wygląda? Czy my wpisując do budżetu ten kredyt na te 50 instalacji…” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „My zaciągamy pożyczkę w WFOŚ…” 
 
Monika Krakowczyk – Piotrowska – Radna Miasta Rybnika: „ W tym momencie tak?” 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta: „Zaciągamy pożyczkę w takiej kwocie jak uchwała brzmi i 
rozliczamy tą pożyczkę zgodnie z umową.” 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: 
/Głosowanie 7/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 radnych 
Wstrzymało się – 0 radnych 
 
9.Przyjęcie środków Funduszu Spójności na realizację projektu pn. "Opracowanie planu gospodarki 
niskoemisyjnej dla Miasta Rybnika", w ramach konkursu nr 2/POIiŚ/9.3/2013 Działanie 9.3 
Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej - plany gospodarki niskoemisyjnej. 
 
Michał Śmigielski – Zastępca Prezydenta Miasta omówił projekt uchwały. 
 
Michał Chmieliński – Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: 
/Głosowanie 8/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 radnych 
Wstrzymało się – 0 radnych 
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10.Utworzenie odrębnych obwodów głosowania w wyborach uzupełniających do Senatu Rzeczypospolitej 
Polskiej zarządzonych na dzień 7 września 2014 roku. 
 
Daniela Lampert – Sekretarz Miasta omówiła projekt uchwały. 
 
Henryk Cebula – Przewodniczący Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa poinformował, że projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: 
/Głosowanie 9/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 radnych 
Wstrzymało się – 0 radnych 
 
11.Zmiana Uchwały nr 380/XXVII/2012 Rady Miasta Rybnika z dnia 24 października 2012 roku w 
sprawie podziału Miasta Rybnika na stałe obwody głosowania. 
 
Daniela Lampert – Sekretarz Miasta omówiła projekt uchwały. 
 
Henryk Cebula – Przewodniczący Komisji Samorządu i Bezpieczeństwa poinformował, że projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: 
/Głosowanie 10/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 radnych 
Wstrzymało się – 0 radnych 
 
12.Rozpatrzenie skargi na działalność Prezydenta Miasta Rybnika.  
 
Leszek Kuśka – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił projekt uchwały. 
 
Monika Krakowczyk – Piotrowska – Radna Miasta Rybnika: „W związku z tą inwestycją ile ma drzew być 
wyciętych?” 
 
Leszek Kuśka – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: „Tych drzew było bardzo dużo wyciętych, a jeszcze 
będzie dosyć dużo bo to była cała alejka drzew.”  
 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały: 
/Głosowanie 11/ 
Za – 22 radnych  
Przeciw – 0 radnych 
Wstrzymało się – 0 radnych 
 
13.Wnioski, oświadczenia, interpelacje i pytania radnych. 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że nie ma zgłoszeń do dyskusji. 
 
 
14.Zakończenie sesji. 
 
Andrzej Wojaczek – Przewodniczący Rady Miasta o godz. 16:50 zamknął sesję Rady Miasta. 
 
Protokołowała: Klaudia Korduła- Krybus 
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Głosowania: 
 
 /Głosowanie 1/ 
Za – 22 radnych, 
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych  
 

1. Henryk Cebula - Za 
2. Michał Chmieliński - Za 
3. Bronisław Drabiniok - Za 
4. Kazimierz Salamon - Za 
5. Zygmunt Gajda - Za 
6. Anna Gruszka - Za 
7. Benedykt Kołodziejczyk - Za 
8. Wojciech Kiljańczyk - Za 
9. Monika Krakowczyk- Piotrowska - Za 
10. Piotr Kuczera - Za 
11. Franciszek Kurpanik - Za 
12. Leszek – Kuśka - Za 
13. Dariusz Laska - Za 
14. Jan Mura - Za 
15. Andrzej Oświecimski - Za 
16. Wojciech Piecha - Za 
17. Jozef Skrzypiec - Za 
18. Henryk Ryszka - Za 
19. Krystyna Stokłosa - Za 
20. Andrzej Wojaczek - Za 
21. Henryk Frystacki - Za 
22. Łukasz Kłosek – Za 

 
 

/Głosowanie 2/ 
Za – 22 radnych, 
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych  
 

1. Henryk Cebula - Za 
2. Michał Chmieliński - Za 
3. Bronisław Drabiniok - Za 
4. Kazimierz Salamon - Za 
5. Zygmunt Gajda - Za 
6. Anna Gruszka - Za 
7. Benedykt Kołodziejczyk - Za 
8. Wojciech Kiljańczyk - Za 
9. Monika Krakowczyk- Piotrowska - Za 
10. Piotr Kuczera - Za 
11. Franciszek Kurpanik - Za 
12. Leszek – Kuśka - Za 
13. Dariusz Laska - Za 
14. Jan Mura - Za 
15. Andrzej Oświecimski - Za 
16. Wojciech Piecha - Za 
17. Jozef Skrzypiec - Za 
18. Henryk Ryszka - Za 
19. Krystyna Stokłosa - Za 
20. Andrzej Wojaczek - Za 
21. Henryk Frystacki - Za 
22. Łukasz Kłosek - Za 

 
/Głosowanie 3/ 
Za – 21 radnych, 
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych  
 

1. Henryk Cebula - Za 
2. Michał Chmieliński - Za 
3. Bronisław Drabiniok - Za 
4. Kazimierz Salamon - Za 
5. Zygmunt Gajda - Za 
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6. Anna Gruszka - Za 
7. Benedykt Kołodziejczyk - Za 
8. Wojciech Kiljańczyk - Za 
9. Monika Krakowczyk- Piotrowska – Za 
10. Franciszek Kurpanik - Za 
11. Leszek – Kuśka - Za 
12. Dariusz Laska - Za 
13. Jan Mura - Za 
14. Andrzej Oświecimski - Za 
15. Wojciech Piecha - Za 
16. Jozef Skrzypiec - Za 
17. Henryk Ryszka - Za 
18. Krystyna Stokłosa - Za 
19. Andrzej Wojaczek - Za 
20. Henryk Frystacki - Za 
21. Łukasz Kłosek - Za 

 
/Głosowanie 4/ 
Za – 21 radnych, 
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych  
 

1. Henryk Cebula - Za 
2. Michał Chmieliński - Za 
3. Bronisław Drabiniok - Za 
4. Kazimierz Salamon - Za 
5. Zygmunt Gajda - Za 
6. Anna Gruszka - Za 
7. Benedykt Kołodziejczyk - Za 
8. Wojciech Kiljańczyk - Za 
9. Monika Krakowczyk- Piotrowska - Za 
10. Franciszek Kurpanik - Za 
11. Leszek – Kuśka - Za 
12. Dariusz Laska - Za 
13. Jan Mura - Za 
14. Andrzej Oświecimski - Za 
15. Wojciech Piecha - Za 
16. Jozef Skrzypiec - Za 
17. Henryk Ryszka - Za 
18. Krystyna Stokłosa - Za 
19. Andrzej Wojaczek - Za 
20. Henryk Frystacki - Za 
21. Łukasz Kłosek - Za 

 
/Głosowanie 5/ 
Za – 22 radnych, 
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych  
 

1. Henryk Cebula - Za 
2. Michał Chmieliński - Za 
3. Bronisław Drabiniok - Za 
4. Kazimierz Salamon - Za 
5. Zygmunt Gajda - Za 
6. Anna Gruszka - Za 
7. Benedykt Kołodziejczyk - Za 
8. Wojciech Kiljańczyk - Za 
9. Monika Krakowczyk- Piotrowska - Za 
10. Piotr Kuczera - Za 
11. Franciszek Kurpanik - Za 
12. Leszek – Kuśka - Za 
13. Dariusz Laska - Za 
14. Jan Mura - Za 
15. Andrzej Oświecimski - Za 
16. Wojciech Piecha - Za 
17. Jozef Skrzypiec - Za 
18. Henryk Ryszka - Za 
19. Krystyna Stokłosa - Za 
20. Andrzej Wojaczek - Za 
21. Henryk Frystacki - Za 
22. Łukasz Kłosek - Za 

 
/Głosowanie 6/ 
Za – 22 radnych, 
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych  
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1. Henryk Cebula - Za 
2. Michał Chmieliński - Za 
3. Bronisław Drabiniok - Za 
4. Kazimierz Salamon - Za 
5. Zygmunt Gajda - Za 
6. Anna Gruszka - Za 
7. Benedykt Kołodziejczyk - Za 
8. Wojciech Kiljańczyk - Za 
9. Monika Krakowczyk- Piotrowska - Za 
10. Piotr Kuczera - Za 
11. Franciszek Kurpanik - Za 
12. Leszek – Kuśka - Za 
13. Dariusz Laska - Za 
14. Jan Mura - Za 
15. Andrzej Oświecimski - Za 
16. Wojciech Piecha - Za 
17. Jozef Skrzypiec - Za 
18. Henryk Ryszka - Za 
19. Krystyna Stokłosa - Za 
20. Andrzej Wojaczek - Za 
21. Henryk Frystacki - Za 
22. Łukasz Kłosek - Za 

 
/Głosowanie 7/ 
Za – 22 radnych, 
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych  
 

1. Henryk Cebula - Za 
2. Michał Chmieliński - Za 
3. Bronisław Drabiniok - Za 
4. Kazimierz Salamon - Za 
5. Zygmunt Gajda - Za 
6. Anna Gruszka - Za 
7. Benedykt Kołodziejczyk - Za 
8. Wojciech Kiljańczyk - Za 
9. Monika Krakowczyk- Piotrowska - Za 
10. Piotr Kuczera - Za 
11. Franciszek Kurpanik - Za 
12. Leszek – Kuśka - Za 
13. Dariusz Laska - Za 
14. Jan Mura - Za 
15. Andrzej Oświecimski - Za 
16. Wojciech Piecha - Za 
17. Jozef Skrzypiec - Za 
18. Henryk Ryszka - Za 
19. Krystyna Stokłosa - Za 
20. Andrzej Wojaczek - Za 
21. Henryk Frystacki - Za 
22. Łukasz Kłosek - Za 

 
/Głosowanie 8/ 
Za – 22 radnych, 
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych  
 

1. Henryk Cebula - Za 
2. Michał Chmieliński - Za 
3. Bronisław Drabiniok - Za 
4. Kazimierz Salamon - Za 
5. Zygmunt Gajda - Za 
6. Anna Gruszka - Za 
7. Benedykt Kołodziejczyk - Za 
8. Wojciech Kiljańczyk - Za 
9. Monika Krakowczyk- Piotrowska - Za 
10. Piotr Kuczera - Za 
11. Franciszek Kurpanik - Za 
12. Leszek – Kuśka - Za 
13. Dariusz Laska - Za 
14. Jan Mura - Za 
15. Andrzej Oświecimski - Za 
16. Wojciech Piecha - Za 
17. Jozef Skrzypiec - Za 
18. Henryk Ryszka - Za 
19. Krystyna Stokłosa - Za 
20. Andrzej Wojaczek - Za 
21. Henryk Frystacki - Za 
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22. Łukasz Kłosek - Za 
 
/Głosowanie 9/ 
Za – 22 radnych, 
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych  
 

1. Henryk Cebula - Za 
2. Michał Chmieliński - Za 
3. Bronisław Drabiniok - Za 
4. Kazimierz Salamon - Za 
5. Zygmunt Gajda - Za 
6. Anna Gruszka - Za 
7. Benedykt Kołodziejczyk - Za 
8. Wojciech Kiljańczyk - Za 
9. Monika Krakowczyk- Piotrowska - Za 
10. Piotr Kuczera - Za 
11. Franciszek Kurpanik - Za 
12. Leszek – Kuśka - Za 
13. Dariusz Laska - Za 
14. Jan Mura - Za 
15. Andrzej Oświecimski - Za 
16. Wojciech Piecha - Za 
17. Jozef Skrzypiec - Za 
18. Henryk Ryszka - Za 
19. Krystyna Stokłosa - Za 
20. Andrzej Wojaczek - Za 
21. Henryk Frystacki - Za 
22. Łukasz Kłosek - Za 

 
/Głosowanie 10/ 
Za – 22 radnych, 
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych  
 

1. Henryk Cebula - Za 
2. Michał Chmieliński - Za 
3. Bronisław Drabiniok - Za 
4. Kazimierz Salamon - Za 
5. Zygmunt Gajda - Za 
6. Anna Gruszka - Za 
7. Benedykt Kołodziejczyk - Za 
8. Wojciech Kiljańczyk - Za 
9. Monika Krakowczyk- Piotrowska - Za 
10. Piotr Kuczera - Za 
11. Franciszek Kurpanik - Za 
12. Leszek – Kuśka - Za 
13. Dariusz Laska - Za 
14. Jan Mura - Za 
15. Andrzej Oświecimski - Za 
16. Wojciech Piecha - Za 
17. Jozef Skrzypiec - Za 
18. Henryk Ryszka - Za 
19. Krystyna Stokłosa - Za 
20. Andrzej Wojaczek - Za 
21. Henryk Frystacki - Za 
22. Łukasz Kłosek - Za 

 
/Głosowanie 11/ 
Za – 22 radnych, 
Przeciw – 0 radnych, 
Wstrzymało się – 0 radnych  
 

1. Henryk Cebula - Za 
2. Michał Chmieliński - Za 
3. Bronisław Drabiniok - Za 
4. Kazimierz Salamon - Za 
5. Zygmunt Gajda - Za 
6. Anna Gruszka - Za 
7. Benedykt Kołodziejczyk - Za 
8. Wojciech Kiljańczyk - Za 
9. Monika Krakowczyk- Piotrowska - Za 
10. Piotr Kuczera - Za 
11. Franciszek Kurpanik - Za 
12. Leszek – Kuśka - Za 
13. Dariusz Laska - Za 
14. Jan Mura - Za 
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15. Andrzej Oświecimski - Za 
16. Wojciech Piecha - Za 
17. Jozef Skrzypiec - Za 
18. Henryk Ryszka - Za 
19. Krystyna Stokłosa - Za 
20. Andrzej Wojaczek - Za 
21. Henryk Frystacki - Za 
22. Łukasz Kłosek - Za 

 


